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Datum obhajoby: 12.12.2014 

Průběh obhajoby: Obhajobu zahájil předseda komise prof. Petera a Dr. Králíčkovou představil její 
školitel, prof. Melichar. 
Následně MUDr. Pavlína Králíčková představila svoji prezentaci. 
Po jejím skončení přečetl svůj doporučující posudek oponent prof. MUDr. Jiří 
Litzman,CSc 
Uchazečka zodpověděla uspokojivě následující dotazy: 
V imunologické literatuře je hladina neopterinu sledována poměrně často, 
obvykle jsem nalezl vyšetření v séru nemocného (i my máme na toto téma 
publikaci), což je jistě jednodušší. Může autorka srovnat výhody a nevýhody 
obou stanovení? 
Má autorka nějaké vysvětlení pro popsaný vztah mezi počtem monocytů a 
hladinou cholesterolu a triglyceridů. Může tyto nálezy nějak komentovat? 

Předseda komise prof. MUDr. Jiří Petera přečetl doporučující posudek doc. 
MUDr. Petry Tesařové, CSc. 
Uchazečka zodpověděla uspokojivě následující dotazy: 
Mělo by smysl vyšetřovat rutinně před zahájením onkologické léčby některé 
parametry buněčné imunity a j  aké? 
Je smysluplné a bezpečné indikovat v případě zjištěného deficitu imunity 
imunomodulační látky a jaké? 

V následné neveřejné části komise hlasovala o výsledku - „prospěla" .. - viz 
Protokol o obhajobě. 

Výsledek obhajoby: Prospěla 

Zapsal: podpis 


